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در دومین جلسه کمیسیون سرمایه گذاری و توسعه زیر ساخت اتاق بازرگانی اصفهان صورت پذیرفت:

بررسی روند پیشرفت پروژه های توسعه ای استان و اساسنامه شرکت سرمایه گذاری اتاق
بازرگانی اصفهان

در دومین جلسه کمیسیون سرمایه گذاری و توسعه زیر ساخت اتاق بازرگانی اصفهان وضعیت پروژه های توسعه ای

استان، به وبژه دهکده لجستیک، شهرک پوشاک و همچنین تاسیس ایرلاین بیس اصفهان مورد بررسی اعضای این

کمیسیون قرار گرفت.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، این جلسه با حضور احمد خوروش رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و توسعه زیر ساخت ، سید حسن قاضی عسگر معاون هماهنگی

امور اقتصادی استانداری اصفهان و اعضای این کمیسیون برگزار شد.

احمد خوروش، رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و توسعه زیر ساخت، در ابتدا با تاکید بر نقش مهم این کمیسیون در وضعیت سرمایه گذاری در استان، تصریح کرد: متاسفانه در

سالهای اخیر شاهد سرمایه گریزی از اصفهان بوده&not;ایم که این مسئله ضرورت وجود این کمیسیون نوپا را مشخص می کند و امیدواریم با اندیشیدن تمهیدات لازم بتوان از

خروج سرمایه جلوگیری کرده و تحولی در روند توسعه زیر ساخت های استان ایجاد کنیم.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و توسعه زیر ساخت، همچنین با اشاره به موضوع تاسیس ایرلاین بیس اصفهان و اقداماتی که این کمیسیون انجام داده است، گفت: با همکاری

استانداری تلاشهای زیادی صورت گرفته است و مراحل ثبت شرکت انجام شده و دیگر مراحل نیز در حال پیگیری است.لذا امیدواریم به زودی یک ایرلاین فعال در اصفهان داشته

باشیم.

خوروش در ادامه به تشریح وضعیت پروژه دهکده لجستیک پرداخت و گفت: دهکده لجستیک از پروژه هایی است که برای اصفهان لازم بوده و از همین رو ضرورت دارد ضمن

پیگیری مسائل مورد مناقشه و تعامل با سازمان های ذی ربط به وحدت نظر رسیده و موانع بر طرف شود.

وی تاکید کرد: در مسیر توسعه استان ، به سرانجام رساندن دو پروژه قطار سریع السیر و خطوط پروازی اصفهان بسیار مهم است زیرا تاثیر مستقیمی در جذب گردشگر و ارتقا

کسب و کار دارند بنابراین در این پروژه ها مهم آن هست که با چاره اندیشی در رابطه با ابعاد گوناگون مسائل پیش رو تلاش شود در نهایت پروژه های مذکور عملیاتی شوند.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و توسعه زیر ساخت سپس از اعلام آمادگی اتاق بازرگانی اصفهان برای افزایش میزان سرمایه اعلام شده و حمایت بیشتر جهت تسریع روند

تاسیس ایرلاین خبر داد. وی با بیان اهمیت پروژه شهرک پوشاک،گفت: از آنجایی که صنعت نساجی از صنایعی است که آلایندگی پایینی دارد و همچنین میزان آب مصرفی آن

زیاد نیست، برای استان اصفهان با اهمیت بوده و می توان با انجام این پروژه صنعت پوشاک را به نحو بهتری مساعدت نمود.

سید حسن قاضی عسگر معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان نیز در ادامه این نشست از پیگیری های انجام شده در خصوص دهکده لجستیک سخن گفت و بیان

کرد: مقرر شده است که این موضوع جهت پیگیری بیشتر به بنیاد نصف جهان ارجاع داده شود.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان در خصوص شهرک پوشاک نیز تاکید کرد: لازم است سرمایه گذاران و فعالین مرتبط این حوزه برای ورود به شهرک پوشاک

تشویق شوند.

در بخش پایانی این نشست، گزارشی از پروژه شهرک پوشاک نیز ارائه شد و جزییات بیشتر این پروژه تشریح شد.
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